
Az éj leple alatt… 
 
Az évadnyitó verseny emlékei még csak most kezdenek elhalványulni, 
máris újabb élmények elé nézhetünk. Néhány napon belül, egészen 
pontosan 2012. június 1-én, az Magyarország Országos Rallye Bajnokság 
2. futamán: a 46. Mecsek Rallyen, újra rajthoz állhat a mezőny. 
Úgy tűnik, az idei évben a szervezők igen csak elkényeztetnek 
bennünket, hiszen már az első verseny sem a megszokott helyszínen és 
pályákon zajlott, a 2. futam pedig rögtön egy igazi adrenalin fröccsel 
kezdődik. 
 
A 46. Mecsek Rallye a megszokottól eltérően, péntek este 22:00 órakor, 2 
gyorsasági szakasszal rajtol el Árpádtetőn és Nyárásvölgyben. A késő esti 
rajttal mind a sportág rajongói, mind a versenyzőpárosok számára egy igen 
izgalmas verseny veszi kezdetét, hiszen az éj leple alatt a távolságok, a 
kanyarívek, a féktávok, de még a reflexek is másként hatnak. 
Nagy kihívás lesz ez minden versenyzőpáros számára, hiszen minden csapat 
számára döntő fontosságú az első két szakasz eredménye. 
Herczig Norbertet a 2. futamra való felkészülésről kérdeztük: 
 
 „ Igen! Idén az 1. és a 2. futam között valóban csupán néhány hét a 
„pihenőidő”, ami azt gondolom, minden versenyzőpáros számára előnyös, 
ugyanis így nem estünk ki a lendületből. 
 
A SKODA Rally Team Hungaria csapata már túl van a 2. futam 
pályabejárásán. Azt elmondhatom, hogy a felkészülés közben nagyon jó 
érzéssel töltött el a tudat, az elmúlt fél év olyan, mintha nem is lett volna. A 
kijelölt pályaszakaszokon való „autózás” szinte már annyira rutinos volt, 
hogy úgy tűnt, mintha csupán tegnap fejeztük volna be a 2011-es versenyt. 
Bár azt biztosan tudjátok, hogy személy szerint a Mecsek Rallye pályáit 
kedvelem a leginkább még úgy is, hogy sajnos a tavalyi évben ez a futam 
számunkra igen balul sült el. Az autónk motorja a legelső pillanattól kezdve 
„köhögött”, és ahogy emlékeztek rá, a vége előtt fel is adta, amivel a mi 
bajnokságért való küzdelmünk lehetősége is elszállt. 
 
 
Az idei évben, bízva a hátterünkben, teljes lendülettel fogunk nekivágni 
kedvenc pályaszakaszainknak, és tudom, hogy a csapatunk tagjai is 
mindent megtesznek majd azért, hogy az első futam lendülete továbbéljen. 
 



Azt sajnáljuk, hogy az idei évben a Mecsekben nem IRC futamon 
rajtolhatunk el, abban azonban mindenképpen szerencsések vagyunk, hogy 
elmondhatjuk, a szervizcsapatunk a tavalyi évben részt vett az első magyar 
IRC futamon, így a kijelölt pályaszakaszok, és azok minősége, paraméterei 
számukra sem lesznek ismeretlenek. 
 
Természetesen mi is nagy érdeklődéssel várjuk az éjszakai szakaszokat, 
ami véleményem szerint egyértelműen a koncentráció és a reflexek 
versenye lesz. Nagyon jó ötletnek tartom ezt a kezdést, mert rögtön a 
verseny elején egy hatalmas lehetőséget ad a csapatok kezébe, és aki élni 
tud vele, nagy előnyre tehet szert. 
 
Az SRTH csapatának felkészülése csütörtökön fejeződik be, amikor is 
délután, az év elején kimaradt aszfalt tesztet pótoljuk. A SKODA beállításai 
az év eleji murvás teszten nagyon jól sikerültek, ezért most is egy hosszabb 
tesztet tervezünk.” 


